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Afbud fra John Brændgaard 

Vi skal have service på hjertestarter – Ejvind finder navn på firma og Allan kontakter dem for at lave aftale. 

Oplæg: Det blev drøftet om, der skulle åbnes for oplæg på fairway, hvilket blev anbefalet, da der fortsat er 

mange bare pletter på fairway. 

Sti reparation: vi går i gang med stien mellem 2 og 15, da der skrider en del af belægningen – det forsøges, 

at lave pæle og dræn, som på stien ned fra 8-teested samt med græsarmeringsnet  med opfyldning, som 

skal holde på grusset.  

Ligeledes repareres sti ned ved hul 4 teested også med pæle og græsarmerings-plader, evt. også med 

afgravning i græsset så vandet kan løbe væk   

Dropzone ved stien på hul 2 en del medlemmer har klaget over, at deres bolde lægger sig op ad stakit på 

hul 2, så der ikke kan slåes til bolden. Som et forsøg laves en dropzone bag stien (er lavet) men skal alene 

bruges hvis bolden er uspillelig v. stakittet, og ikke hvis boden ruller videre ned af skråningen. 

Jord: vi mangler muldjord og kontakter entreprenører for at høre om de har overskudsjord. 

Vi indkøber kompostjord og lægger på fairway på hul 16 og 18 – spredes med gødningsspreder, så vi får 

udlignet huller, og hvis det virker efter hensigten, så fortsættes der på øvrige huller. 

Ref. Allan 

 

 

 


